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ICT & Sociale Media jaarverslag 2023 
 

 
 
De Werkgroep ICT & Social Media bestaat uit Wouter Kursten en Wim Ogier. Het doel van de digitale activiteiten is 
op de eerste plaats om kennis over ons heemgebied te delen, maar ook om mensen te enthousiasmeren om zich 
(verder) te verdiepen in onze lokale geschiedenis zodat deze blijft leven.  
 
Beeldbank 
Adri Compen beheert de ZCBS-beeldbank die steeds verder gevuld wordt. Zo is inmiddels de inhoud van alle nummers 
van de Aa-kroniek ook te vinden in de beeldbank en zijn er de uitgaven van Jaargang 2017 en eerder online te lezen 
en te downloaden. 
 
Website 
In 2023 werden 52 artikelen op onze website gepubliceerd. In totaal komt het aantal gepubliceerde artikelen op de 
website sinds eind december 2017 (de lancering van de huidige website) daarmee op 503.  
 
Aantal keer dat onze website is bekeken.  

Dit kalenderjaar is onze website 28.655 keer bekeken 
(Gemiddeld ruim 78 keer per dag) 

Facebook 
Alle in 2023 op de website gepubliceerde artikelen zijn ook geplaatst op ons Facebook-pagina en 
via dat kanaal verder gedeeld via de Facebookgroepen “Je bent van Hamont-Achel als…” en 
“Cranendonckers Onder Elkaar”. Facebook is nog het enige sociale mediakanaal dat we 
bijhouden, daarom wordt in de Aa-kroniek voortaan uitsluitend naar dat kanaal verwezen. 
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Volgers op Facebook      Statistieken Facebook  

 
In het bovenstaande diagram is te zien dat we via Facebook meer vrouwen dan mannen bereiken. De groep 65+ is 
het grootst, maar we bereiken ook veel mensen tussen de 25 en 65 jaar. Hierna ziet u waar onze bezoekers wonen: 
 

Behalve in Nederland worden we ook regelmatig gezien in België. Zelfs in het Caribisch deel van ons Koninkrijk, 
Ivoorkust, Griekenland en Thailand hebben we volgers.  
 
Diverse mededelingen 
We maken voor onze Facebook-pagina  gebruik van de Business Suite van Meta. Op dit moment nog zonder daarvoor 
te hoeven betalen. Hoe dat in de toekomst is, is een vraag. 
 
In een aantal gevallen vragen we bezoekers van onze website en onze Facebook-pagina om hulp bij het 
beantwoorden van vragen. Veelvuldig krijgen we antwoord op onze vragen of op delen daarvan. Soms krijgen we 
ongevraagd interessante informatie via onze website en Facebook-pagina toegestuurd. Zo kregen we dit jaar 
bijvoorbeeld via Facebook informatie en foto’s van Majoor Terence Greenall en inzage in correspondentie uit 1944 
van Elsie Dor aan Terence Greenall en later aan zijn moeder Mabel Greenall. In september 1944 is Terence Greenall 
vijf dagen ingekwartierd bij de familie Dor in Budel-Dorplein. Interessant was ook het bericht dat we via de website 
hebben ontvangen over het bestaan van een schilderijtje van de hand van Taco Mesdag met daarop de 
standaardmolen van Soerendonk. Het betreffende schilderijtje is in particulier bezit.  
 
Met de hele bijzondere vondst van Giel Stollman - de dagboeken van Cato-Brugmans- Van den Berk, waarin ze de 
dagen vanaf de bevrijding beschreef en de vondst van de brieven van Elsie Dor wordt weer een stukje van de 
geschiedenis van de oorlog in Budel-Dorplein tastbaar. Giel heeft naar aanleiding van zijn vondst een heel interessant 
artikel geschreven in de laatste Aa-kroniek van dit jaar. De brieven van Elsie Dor komen in dat artikel ook even ter 
sprake.  
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Elke maand krijgen we input voor onze website en Facebook-pagina, bijvoorbeeld ‘het bidprentje van de maand’ 
(Annie Staals-Jacobi) en de natuurwandeling (Jan Jakobi). Verder wordt elke nieuwe Aa-kroniek gepresenteerd (Jac. 
Biemans) via deze media en tussendoor delen we nog andere wetenswaardigheden. Het is duidelijk dat er een relatie 
bestaat tussen het aantal bezoekers van de website en het aantal nieuwe berichten dat gepubliceerd wordt. Het 
aantal volgers op Facebook neemt geleidelijk toe en lijkt minder afhankelijk te zijn van nieuwe berichten. Indien het 
een doel is om zoveel mogelijk bezoekers op de website te krijgen zullen we meer nieuws moeten publiceren. Dat 
nieuws zal dan van de diverse werkgroepen af moeten komen.  
 
Het voornemen bestaat om onze website in 2024 grondig aan te passen. Wellicht is die dan een tijdje niet bereikbaar. 
Zodra de planning van deze werkzaamheden en de eventuele buiten-gebruikstijd bekend is zullen we dat tijdig 
publiceren op onze website en op Facebook. Maar voor het zover is moeten we nog veel voorbereidend werk 
verrichten zoals het bepalen van de doelgroepen en daarna hoe we een nieuwe structuur kunnen opzetten vanuit 
die doelgroepen zodat deze maximaal gefaciliteerd worden. 
 
Belangrijk vind ik het om hier ook Wouter Kursten te vermelden. Indien onze website niet goed functioneert, dan 
heeft Wouter dat weer snel opgelost.  
 
Namens de Werkgroep Website en Facebook 
(Wim Ogier) 
 
 

 


